



# International Skat Players Association

Newcomers\_2023.docx

## One-time Benefits for new members!

### Einmal-Vorteile als Neumitglied!

The purpose of this document is to outline the benefits of newcomers to join the International Skat Players Association with the intent to attract fresh players to Skat. In order to claim the benefits documented here, the following conditions apply:

Der Zweck dieses Dokuments ist es, die Vorteile von Neulingen zu erläutern, der International Skat Players Association beizutreten, mit der Absicht, neue Spieler für Skat zu gewinnen. Um die hier dokumentierten Leistungen in Anspruch nehmen zu können, gelten folgende Voraussetzungen:

For the newcomer registering in the **Newcomer Tournament** in the Canadian (CC or KM) and the North American Championship (NAM):

- ♣ The candidate cannot have previously won an ISPA tournament (any ISPA tournament)
- ♣ The candidate has registered as ISPA member within the last five years.
- ♣ The **Newcomer Tournament** is limited to the NAM and CC or KM only.

Für den Neuling, der sich für das **Newcomer-Turnier** in der kanadischen (CC oder KM) und der nordamerikanischen Meisterschaft (NAM) anmeldet:

- ♥ Der Kandidat darf zuvor kein ISPA-Turnier (ein ISPA-Turnier) gewonnen haben.
- ♥ Der Kandidat hat sich innerhalb der letzten fünf Jahre als ISPA-Mitglied registriert.
- ♥ Das **Newcomer-Turnier** ist nur auf die NAM und CC oder KM beschränkt.

#### 1. Your first ISPA Skat tournament is free, ISPA Canada will pay the entry fee for you!

Dein erstes ISPA Turnier ist kostenlos, ISPA Canada bezahlt Dein Eintrittsgeld!

No matter, where the ISPA tournament is hosted, your first participation as ISPA member in an ISPA tournament is paid for by ISPA Canada. You need to indicate your first participation to the tournament organizer at registration time. The newcomer is eligible for the full prize pool and the tournament title.

Unabhängig davon, wo das ISPA-Turnier ausgetragen wird, wird Ihre erste Teilnahme als ISPA-Mitglied an einem ISPA-Turnier von ISPA Canada bezahlt. Sie müssen Ihre erste Teilnahme dem Turnierveranstalter bei der Registrierung mitteilen. Der Newcomer hat Anspruch auf den vollen Preispool und den Turniertitel.

#### 2. Registering for the **Newcomer Tournament** (first participation in a CC or NAM) entitles the newcomer to a reduced \$50 entry fee.

Die Registrierung zum **Newcomer Tournament** (erste Teilnahme in einer NAM or KM) kostet den neuen Spieler nur \$50 Eintritt.

#### 3. The winner of the Newcomer Tournament (CC and NAM only) receives \$50 and a newcomer trophy.

Der Gewinner des Newcomer Tournament's erhält \$50 und die Neuspieler-Trophäe.

Should the new player be in the top 25% of the tournament, they will also be eligible for the full tournament prize money in addition to the newcomer prize.

#### 4. Newcomers in the United States traveling to tournaments outside their own city (club location) will enjoy free tournament entry to remote locations for one year.

Neumitglieder in den USA bezahlen für ein Jahr keine Turniergebühr für Turniere, zu denen das Neumitglied anreisen muß (ausserhalb des eigenen Klubs).